



Dear Participants,

Welcome to Cairo. We are pleased that you will be participating in the Arab Human Development Report 2016 Second Advisory Board Meeting, scheduled on 27 and 28 April 2016.

Please note below all necessary information related to your accommodation, registration, and other related details:

Accommodation will be at the <u>Cairo Marriott & Omar Khayyam Casino</u> hotel. It will be covered on bed & breakfast basis for the duration of the Conference in addition to nights required by travel constraints. Participants are kindly requested to cover extra expenses incurred during their stay such as mini-bar, alcohol, telephone calls, laundry, business center, spa, etc...

Meals The organizers will provide dinner on the 27<sup>th</sup> of April 2016 in the "North Balcony" hall located on the 1st floor, and lunch on the 28th of April 2016 in "Roy's Country Kitchen" located on the ground floor of the Cairo Marriott Hotel. Furthermore, UNDP will cover extra meals during your stay in the hotel outside the meeting timeframe. Participants can have lunch and/or dinner at any of the hotel restaurants not exceeding \$45.00 per meal. Please sign the bills in your name and room number (NO GROUP SIGNING). Should the value of the meal exceeds the mentioned amount, the extra charges will be added to the participants' bill. UNDP does not cover expenses related to alcohol, tobacco, shisha, room service, phone calls, washing, spa, business center, etc...

Meeting Hall: The meeting will be held at <u>Cairo</u> <u>Marriott & Omar Khayyam Casino</u> hotel at "<u>The View</u>" meeting room located on the 20<sup>th</sup> floor of the Zamalek Tower.

**Coffee Break(s)** will be served outside the meeting rooms as per the timings indicated on the conference agenda.

حضرة السيدات والسادة المشاركين،

يشرفنا في برنامج الامم المتحدة الانمائي ان نرحب بكم ونشكر لكم تلبينكم دعوتنا للمشاركة في إجتماع المجلس الإستشاري الثاني لتقرير التنمية الإنسانية للعام 2016 العربية والمقرر يومي 27 و 28 ابريل / نيسان 2016، ونلفت عنايتكم الكريمة الى النقاط التالية:

ستكون إقامتكم في فندق ماريوت القاهرة و كازينو عمر الخيام. سنقوم بتغطية المنامة والفطور خلال فترة الإقامة.

يرجى من حضرتكم التكفل بالمصاريف الإضافية كالميني بالر، الكحول، الإتصالات الهاتفية، الغسيل، المنتجع، مركز رجال الأعمال، إلخ...

الوجبات يقدم المنظمون وجبة العشاء يوم 27 ابريل 2016 في قاعة "نورث بالكوني" الكائنة بالطابق الأول، ووجبة الغداء يوم 28 ابريل 2016 في قاعة "مطبخ روي البلدي" الكائنة في الطابق الأرضي. كما يقدم المنظمون الوجبات الإضافية خلال مدة اقامتكم خارج فترة الاجتماع. يمكنكم الحصول على وجبة الغداء و / او العشاء الاضافية في اي من مطاعم الفندق بقيمة لا تتعدى خمسة واربعين دولارا امريكي لكل وجبة. برجاء التوقيع على فواتير الوجبات الاضافية تحت اسمكم الكريم ورقم غرفتكم. في حال تجاوز هذه القيمة سيتم إضافة الكلفة الإضافية لفاتورتكم. لا يغطي البرنامج الإنمائي مصاريف الكحول، التبغ، النرجيلة، خدمة الغرف، الإتصالات الهاتفية، الغسيل، المنتجع، مركز رجال الأعمال، إلخ...

مكان الإجتماع سيعقد المؤتمر في فندق ماريوت القاهرة و كازينو عمر الخيام، في قاعة "The View" الكائنة بالطابق اثنين و العشرين من برج زمالك.

الاستراحة يتخلل جلسات الإجتماع استراحة قهوة في الأوقات المحددة في جدول الأعمال.